
Verslag van de Algemene Ledenvergadering 
Belangen Vereniging Molvense Erven. 

 
Datum:  Donderdag 4 februari 2010 
Plaats:  Aula “De Wentelwiek” 
Aanvang :  20.30 uur 
Aanwezig:  Het bestuur en 10 leden 
Afwezig met bericht:8 leden 
 
 
1. Opening 
Paul van Mierlo opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
Mogelijk ook door een aantal gemelde verhinderingen zijn er minder aanwezigen dan op de 
vorige ALV.  
Deze nieuwe vergaderlocatie is aantrekkelijk door de ligging maar de faciliteiten zijn natuurlijk 
minder en vragen om zelfwerkzaamheid. Ook de verlichting bij de ingang is voor de 
aanwezigen beneden de maat. (Is intussen opgenomen met de school en blijkt nog op het 
programma te staan voor verbetering) 
Het bestuur van de BVME is sterk gewijzigd door het overlijden van Nico Foks en het 
aftreden van Bram Soetendal. De nieuwe bestuursleden zullen hun best doen om de 
belangen van de bewoners maximaal te behartigen. 
Paul heeft het voorzitterschap op zich genomen. 
Harry nam de taak van penningmeester over van Nico 
Bert is ons komen versterken voor PR-achtige activiteiten en de website. 
Jan is secretaris ad interim en we zoeken nog een vervanger. 
 
2. Verslag vorige vergadering. 
Het verslag, zoals ook gepubliceerd in het wijkblad, wordt door de aanwezige leden 
goedgekeurd.  
Het onderwerp OZB wordt nog eens extra toegelicht. 
Hein Kranen heeft in het afgelopen jaar een vergelijkend onderzoek gedaan en is bereid ook 
bij de komende aanslag weer de bedragen te beoordelen. Zoals al in het wijkblad vermeld is 
het daarvoor nodig om de gegevens van verkochte panden te weten. 
Omdat de verkopende partij natuurlijk geen belangen heeft bij een goed bestand met deze 
gegevens wordt opnieuw gevraagd aan de achterblijvende buurtgenoten hierbij behulpzaam 
te zijn. Een nadere uitleg van de essentiële kenmerken die bepalend zijn voor de bepaling 
van de waarde van de woning zal i.s.m. Hein op de website worden geplaatst. 
Een suggestie om bij het welkomstbezoek en de uitnodiging tot lidmaatschap aan de nieuwe 
bewoners ook dit onderwerp mee te nemen wordt genoteerd en krijgt aandacht. 
 
3. Verslag activiteiten en verantwoording van de commissies. 
TC: 
Op de vorige ALV is afgesproken dat de TC nog alleen in actie komt wanneer  specifieke 
onderwerpen de aandacht vragen. De eerdere activiteiten zijn minder relevant gebleken nu 
gemeenschappelijke verbeteringen en/of bestellingen steeds minder interesse vinden. 



Het aanleggen van een database van toeleveranciers en bedrijven waarmee al goede 
ervaringen zijn opgedaan zou de bewoners kunnen helpen bij het gericht zoeken. 
Om die reden is in het wijkblad een oproep gedaan om ervaringen te melden bij de TC zodat 
de gegevens gerubriceerd kunnen worden aangeboden.  
 
Buurtpreventie: 
Paul rapporteert met enige regelmaat via de website en ook de e-mail wordt gebruikt voor 
waarschuwingen en meldingen. Het net van contactpersonen is uitgebreid. 
Zij verzamelen ervaringen en zijn behulpzaam bij meldingen. U wordt echter nog altijd 
verzocht om zaken die u niet vertrouwt of feiten meteen te melden op 0900-8844 of via de e-
mail. Graag een kopie naar onze eigen buurtpreventie zodat we kunnen opvolgen. 
We willen in de loop van het komende jaar een (onverwachte) veiligheids-check uitvoeren 
voor onze buurt.  
 
Leefbaarheid algemeen: 
Ook de resultaten van die inspanningen worden gemeld via site en nieuwsbrieven. 
Van het eerdere verlanglijstje staan nog enkele dingen open. 
 

− Al of niet parkeerhavens langs de ringweg wordt nog bestudeerd door de 
verkeersdeskundigen. 

− De algehele herbestrating van delen van de ME is een deel van de jaarlijkse schouw 
door de gemeente tegen de landelijke normen. We zijn daarmee de eerstkomende 
jaren zeker niet aan de beurt omdat andere delen een hogere prioriteit hebben. 
Let wel: Kleinere gebreken, slechte stukken, vernielingen e.d.  kunnen altijd gemeld 
worden via de normale kanalen (2631699 of gemeente@nuenen.nl) Zelfs buiten 
kantoortijden kunt u urgente zaken daar melden. 

− T.a.v. “het openbare groen” zijn er plannen die in het wijkplatform verder worden 
uitgewerkt. Men overweegt om de bewoners meer in deze werkzaamheden te 
betrekken. Een aantal van ons steekt regelmatig de handen uit de mouwen om door 
wieden en snoeien om het eigen huis onderhoud te doen. Dit plan van de gemeente 
gaat waarschijnlijk verder en men overweegt een pilot in de ME. 
Op 1 maart is er een vergadering van het wijkplatform en ondergetekende houdt u op 
de hoogte van eventuele vorderingen. 

−  Meer onderwerpen die al enige jaren werden besproken met de gemeente komen nu 
aan de orde in de vergaderingen van het Platform Nuenen Zuid. 
De verslagen van die vergaderingen (Eerste maandag van de oneven maanden) 
staan op de website van de ME. 

− Een van de aanwezigen vraagt aandacht voor de straatverlichting in de ME. 
Ondanks de toch rigoureuze snoei van de bomen aan de ringweg is het daar erg 
donker. Dit wordt meegenomen naar de gemeente en teruggerapporteerd via de site. 
 

B: Activiteitencommissie: 
Nog steeds slapende maar mogelijk weer actief rond de voetbaluitzendingen. 
 
C: Ontvangstcommissie 
Een herhaald verzoek om nieuwe buren te melden bij de BVME zodat we hen welkom 



kunnen heten. Zoals hierboven vermeld zal daarbij ook gevraagd worden om mee te werken 
met ons WOZ project. De nieuwe bewoners zullen waarschijnlijk meer belang hebben dan de 
vertrekkende buurtbewoners. 

 
4. Financieel verslag 
Het financiële overzicht zoals gemaakt door de penningmeester werd besproken en door de 
aanwezigen goedgekeurd. 
Door de overname van Nico en de daardoor ontstane bankperikelen is het innen van de 
contributie vertraagd. 
 
5.Verslag Kascommissie. 
 
De kascontrolecommissie heeft alles in orde bevonden en verzoekt de vergadering om de 
penningmeester en het bestuur te dechargeren. 
Cyriel Douven zal het komende jaar samen met Bram Soetendal als kascommissie fungeren 
en Annette Woortman is beschikbaar als reserve. 
 
6. Overige onderwerpen. 
In de loop van de vergadering kwamen een aantal onderwerpen aan de orde. 
Deze zijn hieronder verzameld. 
 

− 30 km zone in Nuenen Zuid. 
De meeste aanwezigen maken zich zorgen over het gedrag van de automobilisten bij 
de nieuwe situaties die door de nog incomplete inrichting van de wegen zijn ontstaan. 
Het was de bedoeling om Nuenen Zuid ‘fietsvriendelijk’ te maken maar de veiligheid is 
er tot op heden niet mee gediend. 
Dit onderwerp passeert ook de revue in het wijkplatform en blijft daar aandacht krijgen. 
Recente publicaties en ook de completering van de inrichting (Vertraagd door het 
weer) zullen hopelijk verbeteringen opleveren. 
 

− Opruimdag 
Ook in 2010 is er weer een opruimdag gepland (20 maart as.). 
We houden u op de hoogte via de site en een eventuele nieuwsbrief. 
U kunt de datum in ieder geval thuis al op de kalender zetten. 
 

− Evenementen. 
Omdat centrale evenementen m.u.v. de voetbaluitzendingen weinig animo vinden zijn 
er steeds meer kleinere groepen (hofjes en straten) die iets organiseren voor hun 
eigen buurtje. 
Het bestuur heeft overwogen om het bekende lampensnoer aan te vullen met 
statafels, partytenten e.d. De aanwezigen denken dat daarvoor weinig interesse zal 
bestaan omdat vaak gratis kan worden geleend b.v. bij de slager die het vlees levert. 
Dit idee is daarmee van de baan waarmee ook het probleem van het beheer van deze 
spullen weg is.  
 



− Het bestuur vraagt zich af of het zinvol is om een of meer nieuwe commissies te 
vormen. 
Daarbij valt te denken aan activiteiten t.b.v. het milieu (w.o. de schoonmaakdag), 
communicatie, e.d. 
Vanuit de vergadering kwam weinig respons en dus is besloten eventueel op ad hoc 
basis een aantal mensen te vragen om te helpen. 
In de volgende ALV kunnen we dan deze vraag opnieuw stellen. 
 

Klimaatstraatfeest. 
Bert vraagt nog eens aandacht voor onze inspanningen t.b.v. het klimaat. 
Door mee te doen aan de actie waarbij de 500 best scorende ‘straten’ een feest krijgen 
aangeboden kunnen we die aandacht nog meer vergroten. 
U vindt alles wat u moet weten op de website   www.klimaatstraatfeest.nl.  
We staan intussen rond de 90ste plaats. 
 

 
 
 

Nuenen 15 februari 2010 
 
Jan Vos  
Secr. a.i. 

 
 
 


